

NEW

AMS

art materials service**NEU**

“ART•HESIVE” SELF-STICK SAWTOOTH HANGERS

New AMS “ART•HESIVE” SAWTOOTH HANGERS are particularly useful for hanging foamboards. These hangers are made of clear PVC with a strong adhesive on a white foam base. Simply stick an “ART•HESIVE” Sawtooth Hanger onto the back of a foamboard presentation and bend its flexible hinge to accept a wall hanger.

“ART•HESIVE” SÄGEZAHNAUFHÄNGER MIT SELBSTKLEBENDER RÜCKSEITE

Neue AMS “ART•HESIVE” SÄGEZAHNAUFHÄNGER eignen sich hervorragend zum Aufhängen von Leichtschaumplatten. Diese Aufhänger sind aus transparentem PVC hergestellt und haben sehr starke Klebeigenschaften. Das flexible Scharnier kann als Halterung für einen Wandhaken leicht aufgeklappt werden.



Code	Packaging · Verpackung	Price
PTA3-1H	Bag of 100 hangers · Beutel à 100 Aufhänger	19,20 € ^F
PTA3-1H10K	Carton of 10 bags each containing 100 hangers · Carton mit 10 Beuteln à 100 Aufhänger Inhalt	160,00 € ^C (Price per bag 16,00 €)
PTA3-6MK	Carton of 6000 hangers · Carton à 100 Aufhänger	685,00 € ^C (Price per 100 hangers 11,42 €)

Hanger size / Aufhänger-Größe: 2 cm wide X 2.5 cm high.

Art-hesive hangers are recommended for pictures weighing less than 0.3 kg.

Art-hesive Aufhänger sind nur für Bilder mit einem Gewicht von weniger als 0,3 kg geeignet.

Contact your local distributor for AMS “ART•HESIVE” Self-Stick Sawtooth Hangers and other fine AMS products.

Setzen Sie sich mit Ihrem örtlichen Fachhändler für AMS “ART•HESIVE” Sägezahnaufhänger und weitere AMS Produkte in Verbindung.

AMS ... For more than 30 years, a trusted name for the picture framing industry...